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Inleiding: 
 
De PVV heeft op 15 april en 5 juli dit jaar vragen gesteld over de voorrang van statushouders op de 
sociale woningmarkt. De antwoorden van het college blijven wat ons betreft onduidelijk en lijken niet 
conform de realiteit te zijn. We hoorden al van diverse inwoners dat zij kunnen fluiten naar een door hen 
gewenste woning en dan maar moeten afwachten of statushouders de woning accepteren of niet. 
Vandaar dat we voor de derde maal vragen stellen en we verzoeken het college nu eens echt antwoord te 
geven op onze vragen. Zodat we niet voor de vierde maal vragen hoeven te stellen op dit terrein. 
 
Vraag 1 
In uw schrijven van 15 april geeft u geen antwoord of statushouders voorrang krijgen op de woningmarkt. 
In uw antwoord van 5 juli antwoordt u ‘nee’ op deze vraag. Uw ontwijkt een onderbouwing hiervan door te 
melden  dat de gemiddelde wachttijd in 2017 voor Twenteranders 13 maanden bedraagt.  
 
Volgens Vluchtelingenwerk (www.vluchtelingenwerk.nl) moet een statushouder binnen 3 maanden een 
woning krijgen, want anders volgt er een sanctie vanuit de provincie. Een “vluchteling’ zonder 
verblijfsvergunnning heeft geen recht op huisvesting, dus de zoektijd begint pas bij het verkrijgen van een 
verblijfsvergunning. Dan heet hij of zij namelijk pas statushouder. 
 
Klopt het dus dat een statushouder maximaal 3 maanden op een woning wacht en een autochtone 
Twenterander maximaal 2 jaar? Bent u het met ons eens dat een statushouder in Twenterand dus 
voorrang krijgt op de sociale woningmarkt? Zo nee, waarom niet. En graag een volledige onderbouwing 
van uw standpunt! 
 
Vraag 2 
a. 
Gemeenten geven aan bij het COA welke huizen specifiek voor statushouders zijn bedoeld. Van inwoners 
horen wij dat sommige huizen niet op de website van Mijande verschijnen. Klopt dit? En zo ja, wat is 
hiervan de achterliggende reden(en)? 

http://www.vluchtelingenwerk.nl/


b. 
Geldt dit voor een of twee woningen in de Constatijnstraat? In één woning woont een statushouder, maar 
deze woning zien we niet terug in de verantwoording op de site van Mijande. De andere woning is onlangs 
leeggekomen en direct weer bewoond en ook niet zichtbaar op de verantwoordingslijst. Hoe kan dit? 
Gaarne een uitleg. Indien dit zo is, hoe krijgen wij dan inzicht in het werkelijke beleid van de 
gemeente/Mijande?  
 
c. 
Is de verantwoordingslijst van Mijande wel up to date? 
 
d. 
Statushouders mogen geen woning weigeren. Van inwoners die graag in een specifieke woning in 
Twenterand wilden wonen, hoorden wij dat ze een pas op de plaats moesten maken. Omdat eerst 
afgewacht moest worden of de statushouders de woning zouden accepteren. Klopt het dat statushouders 
een woning in Twenterand kunnen weigeren? En zo ja, op basis van welke gronden? Zo nee, wat gebeurt 
er wanneer statushouders een woning weigeren? 
 
Vraag 3 
Klopt het dat de gemeente Twenterand om de zes maanden een taakstelling krijgt opgelegd van het COA 
en dan passende woningen moet aanbieden? Dit houdt dus in dat deze woningen leeg zijn dan wel 
binnen afzienbare tijd leegkomen? En dus er geen sprake is van een wachttijd voor deze statushouders. 
Klopt deze redenering? Zo nee, waarom niet. En komen deze woningen nu wel of niet op de 
verantwoordingslijst of niet altijd? 
 
 
Vraag 4 
Hoe kunnen wij  zien hoeveel statushouders Twenterand moet huisvesten? Om de 6 maanden of per 
jaar?  
 
Vraag 5 
U zegt geen onderverdeling te maken tussen statushouders en Twenteranders omdat statushouders ook 
Twenteranders zijn. Maar er wordt wel een onderverdeling gemaakt tussen mensen op basis van leeftijd, 
inkomen e.d. Omdat dit criteria zijn bij de toekenning van een woning. En deze mensen zijn ook 
Twenteranders. De kwalificatie statushouder is ook een criterium bij het toewijzen van een woning. Maar 
dan maakt u geen onderverdeling. Waarom niet? Is dit om de werkelijkheid te verdoezelen? Om 
maatschappelijke onrust te voorkomen? Gaarne nu een duidelijke uitleg.  
 
 
 


